
”Ökat fokus på patienten” Intervju med Mats Högberg, VD Pharmacolog AB

”Pharmacolog utökar sin affärsidé till att fokusera mer på patienten och säkerställa bästa möjliga verkningsgrad av en given medicinering.” säger Mats
Högberg i en nyligen publicerad videointervju genomförd av Aktieguiden.

Se hela intervjun på följande länk: https://youtu.be/zQr7LRz1kTU


